2011年6月英语四级作文题目及范文(网友版) PDF转换可能丢 失图片或格式,建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/647/2021_2022_2011_E5_B9_ B46_E6_9C_c83_647015.htm 作文题目: 现在网上购物是已经 成为一种时尚,网上购物有很多好处,但也有不少问题,我的建 议是什么参考答案: With the development of the Internet and the popularization of computers, shopping on the Internet has become a commonplace in our life. Here consumers can buy almost everything they need. Shopping on the Internet has a lot of advantages, of which the most important is perhaps its convenience. People dont have to waste a lot of their energy and precious time to go from one shop to another to choose the commodities they like. This is especially desirable to the old, the sick and the busy people who cannot go to the shops in person. The goods come in all shapes, sizes and colors on the Internet. All they need to do is to sit in front of their computers and click the mouses. The commodities they order will be delivered to them promptly. However, shopping on the Internet also has its disadvantages. The first disadvantage is that the consumers cant see the goods or try them on personally. Sometimes, the real goods may not be the same as what they have seen on the computer. The second disadvantage is that some shops on the Internet are not registered. They will never deliver anything to you after they get the money from you. Once cheated, you will find that you have nowhere to go to complain. 考后,我们将为大家提 供#0000ff>2011年6月英语四级考试试题答案在线估分平台, 敬请关注!题型写作快速阅读听力仔细阅读完型填空翻译试

题#0000ff>写作试题#0000ff>快速阅读试题#0000ff>听力试 题#0000ff>仔细阅读试题#0000ff>完型填空试题#0000ff>翻译试 题答案#0000ff>写作答案#0000ff>快速阅读答案#0000ff>听力答 案#0000ff>仔细阅读答案#0000ff>完型填空答案#0000ff>翻译答 案 合格标准:全国大学英语四级考试历年合格分数线为425分 以上(含425分)。特别提醒:为方便大家能及时准确的查 看2011年6月英语四级试题答案,建议各位考生收藏#333333> 百考试题英语四级考试频道点击收藏,我们会第一时间发布 相关信息。100Test下载频道开通,各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com